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Abstract (en)
[origin: WO8804841A1] An electrical connector (4) includes a plurality of electrical terminals (30) situated in an insulative housing (5), and the
housing (5) is surrounded by shielding means (70, 100) to form a shielding subassembly, the shielded subassembly finally being inserted within a
premolded boot (120) to form an electrical connector (4) which is interconnectable to shielded cable (180). The electrical connector (4) of the instant
invention can be field assembled and installed and is intermatable with similar data connectors having T-bars and T-slots without the complexity
thereof. Alternatively, the electrical connector (4) of the instant invention is interconnectable with a communications outlet (200) locally mounted
which houses similar terminals electrically interconnected to like shielded data cable.

Abstract (fr)
Un connecteur électrique (4) comprend une pluralité de bornes électriques (30) agencées dans un logement isolant (5), celui-ci étant entouré par
un blindage (70, 100) de façon à former un sous-ensemble blindé qui est finalement inséré dans une tétine prémoulée (120), formant un connecteur
électrique (4) connectable au câble blindé (180). Ce connecteur électrique (4) peut être assemblé et installé sur le terrain, et couplé avec des
connecteurs similaires de données à barres et fentes en T, mais sans la complexité de ceux-ci. Dans une variante, ce connecteur électrique (4) peut
être connecté à une sortie de communications (200) localement montée et logeant des bornes similaires électriquement connectées à des câbles
blindés similaires de transmission de données.
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